
Bestyrelsesmøde 15. november 2023 

 

Til stede: Kim, Diana, AK, Lone 

Freferant: Lone 

 

Lone og kim har været på økonomikursus i boligforeningen.  

Kim har været på bestyrelsesseminar 

 

Handikapparkeringer er kommet på plads. Den findes på den store parkeringsplads til højre for indkørsel 1 

 

Beskæring af 1 egetræ og fældning af 2 kirsebærtræer er fuldført. 

 

Vi oplever at låsen til fordøren i vaskehuset altid er i stykker. Grunden er, iflg. varmemester, at låsen bliver 

vredet den forkerte vej. Dette giver også udfordringer når fælleshuset er udlejet. Folk bliver tit låst ude. Vi 

forsøger at finde en løsning med Kim varmemester at finde en løsning. 

 

Vi har fastlagt en dato til nytårstaffel som bliver 20 januar 2024 kl 13.00 i fælleshuset. Det bliver en lørdag, 

så kan folk hygge i længere tid og der er ikke pres på rengøringen. Der vil være smørrebrød, øl, vand og 

masser af hygge.  Der kan være 40 personer i fælleshuset, så det bliver lidt først til mølle princippet. Det er 

KUN for beboere i afd. 14. 

 

Vi vil gerne sætte et juletræ udendørs ved fælleshuset, i stedet for inde i fælleshuset. Der er ikke plads i 

fælleshuset til 40 personer når der står et juletræ inde. Og det vil blive set mere. Kim (formand) taler med 

varmemestrene om det. 


